
Odgovori na predloge in pripombe zborov volivcev in ZDL k osnutku proračuna občine Moste-Polje za leto 1972

TUDI OBČINSKA BLAGAJNA IMA DNO
Brakem posredujemo odgovore na vprašanja, pripombe in predloge zborov volivcev in zborov

delovnih ljudi k predlogu letošnjega družbenega načrta proračuna občine in stališča sveta za družbeni
načrt in finance občine do teh predlogov.

Ker so vprašanja zborov delovnih ljudi podobna vprašanjem zborov volivcev, smo jih vključili k
le-tem.

Za letošnje razprave na zborih volivcev in zborih delovnih Ijudi je značilno, da je bilo povsod čutiti
močan pritisk na proračunska sredstva, manj pa je bilo govora o stabilizacijskih ukrepih in lemitiranju
proračunske potrošnje. Letošnja proračunska rezerva (27 milijonov starih dinarjev) še nikoli doslej ni
bila tako nizka, kar je manj kot 1 % od občinskega proračuna. Zato sodimo, da bo treba zelo varčevati
s sredstvi in občinska skupščina bržkone ne bo mogla upoštevati novih zahtevkov porabnikov pro-
računa.

Vzgoja, izobraževanje, otroško varstvo, kultura in prosveta, socialno skrb-
stvo in zdravstveno varstvo

ZVZALOG:
1. Občani predlagajo, da bi se v

obdobju stabilizacijskih ukrepov po-
svetila večja pozornost socialno
ogroženim občanom.

ODGOVOR: Občinski skupščini
bo v kratkem predložen odlok o
družbeno denarni pomoči socialno
šibkcjšim kategorijam občanov.
Prednost odloka je v tem, da enotno
ureja kriterije za pridobitev vseh vrst
družbene pomoči. S tem bo odprav-
ljen marsikateri očitek, češ da se pri
dodeljevanju teh pomoči ne upošte-
vajo vsa tista načela, ki so potrebna
za objektivno delitev — pomoči ob-
čanom, ki izpolnjujejo določene po-
goje ob tem seveda, da se denarna
pomoč vsako leto povečuje v skladu
z naraščanjem življcnjskih stroškov.
Odlok je bil poslan v razpravo kia-
jevnim skupnostim in obravnavan
tudi na zasedanju delegatov KS.

2. Volivci izražajo pomisleke ali
bo šola z 8 do 10 učilnicami, ki je
predvidena v programu samopri-
spevka, zadostovala in bo ustrezala
porastu prebivalstva.

ODGOVOR: Programska zasnova
osemleike v Zalogu temelji na de-
mografskih podatkih, ki upoštevajo
vsakoletni porast prebivalstva na
tem območju, na mnenjih strokov-
njakov centra za napredck gospo-
dinjstva ter drugih dejavnikov, ki so
bili neposredno angažirani pri obli-
kovanju dolgoročnejšega programa
gradenj osnovnih šol in vrtccv. Šola
z 10 učilnicami bo po dosedanjih
ugotovitvah povsem zadovoljila.
Znano je tudi, da je z odlokom
predvidena višina razpoložljivih
sredstev, tj. 5,000.000 dinarjev, ki
bodo koniaj zadostovali za zidovje
in opremo, medtem ko bopotrebno
za komunalno uruditev prispevati
proračunska sredstva. Po dosedanji
oceni bo potrebno zagotoviti še
1,500.000 dinarjev.

O tem predlogu so glasovali ob-
čani ter prograra obravnavali na
zboru volivcev, ki je bil kot takšen
tudi sprejet v enoten ljubljanski pro-
gram gradenj šol in VVZ.

ZV Češnjice-Zagradišče:
1. Sredstva za zdravstveno zava-

rovanje kmetov naj se zagotovijo iz
tekoče proračunske rczerve. Kmete
iz vasi: Sentpavel, Podlipoglav, Češ-
njice in Zagradišče, naj se obravnava
glede kmetijskega zavarovanja enako
kot kmete iz vasi Besnica.

ODGOVOR: Komisija za kmetij-
stvo, ki je obravnavala in pripravila
predlog sklepa o oprostitvi plačila
zdravstvenega zavarovanja, je upo-
števala kraje, ki so v tako imeno-
vanem IV. davčnem okolišu. Za
kmete na tem območju v celoti pla-
ča prispevck za zdiavstveno varstvo
občina iz svojih proračunskih sred-
stev, s tem, da se upiavičenci po-
godbeno zavežejo plačati 60 % od
prispevka svoji krajevni skupnosti za
urejevanje skupnih potreb.

V primeru naštetih vasi, ki sodijo
v krajevno skupnost Zadvor pa ko-
misija meni, da so v teh predelih
boljši pogoji za proizvodnjo kmetij-
skih pridelkov, upoštevala pa je tudi
bližino tržišča za te pridelke, zato se
je odločila, da tudi omenjena naselja
ne morejo priti v poštev za more-
bitno oprostitev plačila prispevka za
zdravstveno zavarovanje.

ZV Moste:
1. Sredstva, namenjena za

,,Strožji nadzor", naj se povečajo za
100 %. Volivce z ozirom na visoko
postavko ,,socialno varstvo" zanima
kakšna je stiuktura upravičencev so-
cialnega vaistva oziroma socialne
pomoži.

ODGOVOR: Zahtevku po pove-
čanju sredstev za strožji nadzor mla-
doletnikov ni mogočc ugoditi. Zna-
na so načela o povečanju proračun-
ske potrošnje največ za 16 %, o pro-
računski disciplini in drugo, tako da
kljub upravičenosti te zahteve začr-
tana in dogovoijena načela ni mo-
goče spreminjati. Sploh pa je prav v
tem poglavju ,,Socialno skrbstvo",
kamor sodi tudi omenjeni nadzor
nad mladoletniki, opaziti dosti večji
porast sredstev kot pa pri drugih po-
glavjih proračuna.

Vsako lcto je namenjeno več
sredstev tudi vsem tistim našim ob-
čanom, ki nimajo sredstev za preživ-
Ijanje oziroma je njihov gmotni po-
ložaj takšen, da potrebujejo družbe-
no pomoč. Stevilo podpirancev ne-
nehno rastc. Samo v letošnjem letu
je 140 občaiiov v domovih za osta-
rele, 155 stalnih socialnih podpiian-
cev, 90 otrok osebnostno in vedcn-
sko motenih vvzgojnih zavodih, 43
v rcji, nad 100 pa v varstvenih zavo-

dih. Že dosedaj omenjeni podatki
govore o velikem Številu socialno
šibkejših občanov za katerc je po-
trebno največkrat v celoti ali pa del-
no zagotoviti ustrezna sredstva.
Oskrbnine v domovih se nesoraz-
memo večajo iz leta v leto. Domovi
so namreč neprimemi in neustrezni
in jih je potrebno v naslednjih petih
letih minimalno usposobiti, da bodo
lahko nudili primemejše pogoje
oskrbovancem. To pa pomeni zelo
hud pritisk na proracunska sredstva.
Posledica tega je tudi dokaj visoka
postavka v poglavju ,,za socialno
skrbstvo".

2. Občani sprašujejo, kam so šla
sredstva upokojencev. Govori se, da
so bila porabljena za adaptacijo sta-
novanj, nihče pa ni pomislil na do-
move upokojencev.

ODGOVOR: Dosedaj je s sredstvi
stanovanjskega prispevka od pokoj-
nin v višini 4 % razpolagal občinski
odboi upokojencev, kije večino teh
sredstev namenjal za kreditiranje za-
sebne stanovanjske gradnje upoko-
jencev. Konec lanskega leta pa je na-
menil 1,700.000 dinarjev kot kre-
ditna sredstva Stanovanjskemu pod-
jetju Bežigrad-Moste, ki naj y letoš-
njem letu preskrbi 15 eno in dvo-
sobnih stanovanj za upokojence, ki
so zaprosili za dodelitev prepotreb-
nih manjših stanovanj. Odplačilo
anuitet je prevzela občinska skup-
ščina, tako da bo navoljo 15 stano-
vanj za upokojence. Sredstva stano-
vanjskega prispevka od pokojnin se
združujejo v okviru mesta, ki bo v
prihodnjih lctih poskušalo uresničiti
začrtani program gradenj domov za
ostarele občane na območju Ljub-
ljane. Seveda zbrana sredstva iz tega
naslova ne bodo zadostna, poiskati
bo treba tudi druge vire, da bi lahko
program gradenj docela uresničili.

3. Prostori ZD Moste so glede na
povečanje števila prebivalstva pre-
majhni in bi bilo potrebno v prihod-
nje zagotoviti sredstva za razširitev.

ODGOVOR: Upravičena je skib
volivcev nad dejstvom, da so pro-
stori zdravstvenega doma v Mostah
že premajhni in da je spričo tega
zelo otežkočeno normalno poslo-
vanje.

Največji del sredstev za negospo-
darske investicije se je v zadnjih le-
tih usmerjal v gradnjo varstvenih
ustanov, gradnjo prepotrebnih telo-
vadnic in v komunalne objekte. Te
dejavnosti so na območju občine
hudo deficitarne, tako da bo šele v
letošnjem letu vsaj deloma omiljeno
oziroma sanirano stanje na teh pod-
ročjih. Vendar je še vedno težko pri-
čakovati kakšna večja uivesticijska
vlaganja v razšiiitev zdravstvenega
doma, vsaj v krajšem obdobju.

4. Igrišče TVD Partizan naj v bo-
doče koristijo vsi občani, ne le šola
in TVD Partizan.

ODGOVOR: Igrišče TVD Parti-
zan v Mostah je namenjeno vsem ob-
čanom, ki ga lahko uporabljajo v
okviru organizirane telesne vzgoje in
športne dejavnosti.

ZV Zelena jama:
1. Sredstva za laično nego se ne

smejo zniževati.
ODGOVOR: Že v preteklem letu

so se iz sredstev proračuna ktili le
stroški laične nege za nepremožne —
socialno ogrožene občane.

V predlogu proračuna so predvi-
dena sredstva za opremo, potrebno
za nego bolnikov na domu, v viSni
30.000 dinarjev, medtem ko so v
postavki ,,Zdravljenje nepremožnih"
mcd drugimi izdatki piedvidena tudi
sredstva za plačilo storitev za social-
no ogrožene občane, katerim je
nega na domu po priporočilu zdrav-
nika potrebna in izpolnjuje pogoje
za dodelitev družbene pomoči. De-
jansko se sredstva za laično nego
bolnika niso zmanjšala, temveč so le
razporejena v dveh postavkah.

ZVJarše:
1. Občani pričakujejo, da bo

novi vrtec zgrajen že v letu 1972 in
da bo preprosta zgradba, ne pa spo-
menik arhitektom.

ODGOVOR: 2c v lanskem lctu
obljubljena gradnja vzgojno varstve-
nega objekta v Jaišah zaradi objck-
tivnih razlogov (obvezni depozit in s
tem povečanjc vrcdnosti objekta za
1/3) ni bila niti začeta, kaj šele do-
giajena, pomeni neizpolnjcno oblju-
bo občinske skupščinc do občanov
na tem področju, ki jo je potrebno
izpolniti v tcm letu. V prcdlogu pro-
računa za leto 1972 je že zagotov-
ljcn dcl sredstcv za to invcsticijo,
trenutno se pa iščcjo možnosti za
zagotovitcv culotnc vsote. Prcdvi-
deno jc, da se bo gradnja montaž-

nega tipskega vrtca za 120 otrok pri-
čela v tem letu.

ZV Podlipoglav:
1. Namcsto adaptacije VVZ v za-

družnem domu, naj se zgradi nov
vrtec, starega v zadružnem domu pa
preuredi v mesnico ali gostinski
obrat.

ODGOVOR: Predlog o gradnji
novega vrtca v Zadvoru je v končni
razpravi na skladu za gradnjo šolskih
in varstvenih objektov v Ljubljani.
Doslej se še niso pokazali morebitni
nereajivi zadržki, da se z gradnjo
tipskega montažnega vrtca za 70
otrok ne bi pričelo v sredini tega
leta.

Komunalna dejavnost
ZV Vinje,
Klopce in Javor:

1. Občinsko skupščino je treba
zaprostiti za dodatna sredstva za vo-
dovod, ki ga je nujno urediti v
Vinjah;

- volivci spraJujejo, koliko
finančnih sredstev dobi Javor za na-
peljavo vodovoda;

- Klopce pa zahtevajo finančna
sredstva za izgradnjo vodovoda Za-
gorica.

ODGOVOR: Za gradnjo in dogra-
ditev krajevnih vodovodov je v letu
1972 predvideno po predlogu pro-
grama 250.000 dinarjev občinskih
proračunskih sredstev. Sredstva bo
razdelil svet za komunalo in urbani-
zem skupščine občine Ljubljana
Moste-Polje po sprejetju družbencga
načrta in proračuna občlne za leto
1972.

ZV Besnica:
1. Cesto od Peclja do Besnice naj

sc uredi iz občinskUi sredstev, ker je
to občinska cesta.

ODGOVOR: Strokovna komisija
si je ogledala cesto IV. reda Besni-
ca-Podgrad in ugotovila, da se
cesta, v danih vrcmenskih pogojih,
zadovoljivo vzdržuje. V predlogu
proračuna občine Ljubljaiia Moste-
Polje je predvideno za vzdrževanje
cest IV. teda 692.000 dinarjev.

ZV Zelena jama:
1. Podan je predlog, naj se še na-

dalje združujejo sredstva, dobljena
od prispevka za uporabo mestnega
zemljišča in se kot taka namensko
uporabljajo.

ODGOVOR: Priporočilo za zdru-
zevanje sredstev iz naslova prispevka
za uporabo mestnega zemljišča, je
bilo že dvakrat podano na zboru de-
legatov krajcvnih skupnosti, vondar
je združevanje siedstev stvar dogo-
vora med krajevnimi skupnostmi.

ZV Moste:
1. Za semoforizacijo pri Pletenini

ni sredstcv v proriičunu, zalo ponov-
no prosijo pojasnila prek Naše skup-
nosti.

ODGOVOR: Za postavitev sema-
forja pri Plctenini je pristojna obči-
na Ljubljana-Center, zato tudi *red-
stva zanj niso predvidena v pro-
računu občine Ljubljana Moste-
Polje. Predvidevamo, da se bo ome-
njeni problem semaforizacije reševal
z rekonstrukcijo Zaloške ceste. O
postaviivi semaforjev pri Pletenini
bo obveščena občina Ljubljana-
Center.

2. Zagotovijo naj se sredstva, da
se na prehodih za pešce na Zaloški
cesti pojača razsvetljava.

ODGOVOR: V osnutku prora-
čuna občine za leto 1972 ni pred-
videne postavke za ojačitev javne
razsvetljave na prehodih za pešce na
Zaloški cesti. Sttokovna služba bo
tekom leta naročila predračun za
ojačitev javne razsvetljave pri komu-
nalnem podjetju Javna razsvetljava
in podala predlog pri sestavi osnutka
proračuna za leto 1973.

3. Na križišču Kajuhove in Za-
loške ceste je treba postaviti tele-
fonsko govorilnico.

ODG^VOR: Gradnja telefonske
govorilnice je odvisna od dograditvc
nove pošte v centru Most. Z novo
poštno centralo bo mogoče zago-
toviti znatno več telefonskih pri-
ključkov v ožjem območju Most.

4. VIATOR naj progo 9 podaljša
do zadnje postaje v Mostah. Na ta
način bi se pioga v konicah zelo raz-
bremenila.

ODGOVOR: V predlogu srednje-
ročnega programa 1972-1976, ki
ga je pripravilo podjetje Viator, je
razvidno, da bo v letu 1972 vpeljana
nova proga in to na relaciji Kodelje-
vo-mesto (center). Proga bo po-
tekala po Povšetovi-Gl narjevi-Po-
ljanski ccsti (mimo Ambroževega
trga) v mesto. Na ta način pa se bo
razbremenila pioga 4 in 2.

ZV Sostro:
1. Kaj je z ureditvijo ceste Šent-

pavel in Zagorica-Zagradišče.
ODGOVOR: Cesta v Sentpavelje

krajevna cesta, sredstva za njeno
vzdrževanje pa prejema krajevna
skupnost Zadvor.

2. Kaj je z dograditvijo mostu
čez Dobrunjščico, ureditvijo ceste
in struge.

ODGOVOR: Akcijo za gradnjo
cestne povezave Zagtadišče-Litijska
cesta vodi krajevna skupnost Za-
dvor. Na predlog kiajevne skupnosti

je za 17. maiec 1972 sklicana pred-
lokacijska obravnava zatadi do-
govora o rešitvi vseh vprašanj, ki se
tičejo giadnje.

Most čez Dobrunjščico v Sostrem
je v zaključni fazi gradnje. Po do-
končanju del na mostu bo izvršena
prestavitev trase vodovoda, delna re-
gulacija potoka ter ureditev cestišča
Litijske ceste na tem odseku. Pred-
vidoma bodo vsa dela dokončana do
meseca oktobra 1972.

ZV Dobrunje:
1. Volivci zahtevajo napeljavo

vodovoda z zdravo vodo.
ODGOVOR: Po podatkih razvoj-

nega ptograma komunalne organi-
zacije Meslni vodovod Ljubljana za
obdobje 1970-1975 so naobmočju
KS Zadvor planirana naslednja dela:

a) cevovod % 200 m/m - odsek
Zadvor-rezervai Uth d = 1000 m v
lctu 1971

b) rezervai na . Urhu
(800 kub. m) vletu 1972.

Odgovor zakaj do realizacije pla-
niranUi del še ni piišlo oziroma kdaj
bodo planirana dela realizirana, lah-
ko poda le Mestni vodovod Ljub-
Ijana.

Da bi se zadeva pospešila ter isto-
časno reševalo tudi vprašanje vodo-

voda v Dobrunjah, bo sklican sesla-
nek s predstavniki Mestnega vodo-
voda Ljubljana in ktajevne skup-
nosti Zadvor.

Dejavnost
krajevnih skupnosti
ZV Doiskoin Vinje:

1. Zakaj KS Dolsko po kriterjju
,,za otroško igrišče" ni dobila no-
benih sredstev?

ODGOVOR: Po sprejetih krite-
rijih delitve sredstev kiajevnim skup-
nostim, dobijo krajevne skupnosti
določena sredstva tudi za vzdrže-
vanje ottoških igrišč. Vendar pa mo-
rajo biti ta igrišča urejena in oprem-
ljena z igiali, peskovniki in klopmi.
V preteklih letih so bila taka igrišča
le v krajevnih skupnostih Moste, Ko-
deljevo, Zelena jama, Jarše, Vcvče
in Polje.

V kolikor otroško igrišče v Dol-
skem ustreza tem pogojcm, bo kra-
jevna skupnost upravičena do sred-
stev po tem kriteriju.

2. Iz postavke ,,iezerva za KS"
naj se dodeli 50.000 din za inve-
sticijsko vzdrževanje na cesti v
Vinje.

ODGOVOR: V občinskem cest-
nem skladu je za leto 1972 pred-
videno za asfaltiranje dela ceste (Za-
savska cesta-Kamnica) 100.000 di-
narjev. V preteklih letih se je iz pro-
računskih sredstev utrjevala cesta iz
smeri Vinje proti Zasavski cesti,
medtem ko letos teh del ni v pro-
gramti, ker bo potiebno izdelati pro-
jekt za eventualno preureditev ceste
oziroma za izdelavo podpornih zi-
dov na odseku obstoječe ceste, za
redno vzdrževanje obeh pa prejema
krajevna skupnost vsako leto sred-
stva iz proračuna po sprejetih kri-
terijih.

Krajevna skupnost pa lahko s po-
drobno obrazloženo vlogo prcdlaga
komisiji za krajevne skupnosti, da iz
rezerve za krajevne skupnosti odobri
doiočena sredstva. O vlogah za sred-
stva rezerve bo komisija sklepala po
prejemu proračuna in sicer letos v
aprilu.

ZV Klopce:
1. Prosijo za dodelitcv sredstev iz

,,rezerve za KS", za mrtvašnico.
ODGOVOR: Ob sprejemuodloka

o pokopališkem redu na pokopa-

liščih izvenmestnega območja je bil
sprejet sklep skupščine, da.bo obči-
na financiiala iz proračunskih sred-
stev obnovitev objektov na teh po-
kopališčih.

Zaradi večjih popravil, ki so po-
trebna na vseh izvenmestnih poko-
pališčih, je- posebna komisija po
predhodnem c^ledu določila pri-
oriteto tako, kot jc razvidno iz
osnutka proračuna.

O vlogi krajevne skupnosti za do-
delitev sredstev iz rezerve za kra-
jevne skupnosti pa bo razpravljala in
sklepala komisija za krajevne skup-
nosti po sprejemu proračuna in sicer
v mesecu aprilu 1972. Do takiat naj
krajevna skupnosti Klopcc tudi do-
stavi podrobno obrazložitvcno vlogo
in navede potrebno višino sredstev.

2. Za cesto od Kamnice do Gra-
ščinc naj krajevna skupnost Dolsko
prejme sredstva, da jo bo v pri-
hodnje sama vzdržcvala.

ODGOVOR: Na zhoru volivcev v
Klopcah je bil po-Jan picdlo<;, da sc
za vzdrževanje ccste Kumnica —
Grašč;:w Uotli;'ijo proiačuiiska sred-
stva. Predlogu jc bilo žc ugodeno s
tem, ker jc ta ccsta žc upoštevana na
podlagi dopisa KS DoKko in siccr
jm(i inOkn 15 .,7VIV:I Z.isavska cesta
proti Križcvski vasi - 390 m" in foo
krajevna skupnobt Dolsko projelu

sredstva po enotnem kriteriju kot za
ostale krajevne ceste.
ZV Javor:

1. Volivti piedlagajo, da bi
občina dodelila večja finančna sred-
stva za vzdrževanje ceste na Javor.

ODGOVOR: Krajevne skupnosti
dobijo sredstva za vzdrževanje kra-
jevnih cest po kriterijih, ki jih je pr&-
jela komisija za krajevne skupnosti
in zasedanje delegatov krajevnih
skupnosti. Večjjh sredstev v tem
letu ni mogoče dodeliti, saj so se v
celoti sredstva za krajevne skupnosti
povečala za 14 %.

Dejavnost
družbenopolitičnih
organizacij in društev
ZV Polje in Bizovik:

1. Sredstva za sofinanciranje de-
javnosti mladine naj se povečajo vsaj
za 40.000 dinarjev.

OdGOVOR: Z ustanovitvijo ob-
činskega komiteja Zveze mladine v
naši občini so poleg bistveno dru-
gačne vloge, ki naj jo ima ta orga-
nizacija v prihodnje, nastali tudi do-
sti večji stroški. Čeprav se mladinski
organizaciji povečujejo namenska
sredstva v primeijavi z lanskim le-
tom za več kot 50 %, je to še vedno
malo z zahtevami in potrebami te
organizacije. Vendai je gotovo, da
vseh potreb ne bo mogoče uresničiti
prek proračuna in da bo za nekatere
oblike (organizacija seminarjev, te-
čajev ipd.) morala organizacija po-
iskati sredstva drugod. Nekateie
druge oblike kot dan mladih Mo-
ščanov bo pa proračun posredno
financiral iz drugih virov. 1

Poleg sredstev, ki so za mladinske '
oiganizacije predvidena v pro-
računih občin, pa je tudi v pro-
računu mesta za to dejavnost zago-
tovljeno 621.000 dinarjev.

ZV Zalog:
1. V proračunu naj se povečajo

sredstva za gluhoneme in slepe, miš-
ljena je dotacija za delovanje teh
društev.

ODGOVOR: Sredstva, ki so na-
menjena osnov-.im organizacijam
slepih in gluhih, so relativno majh-
na, vendar teh sredstev ni mogoče
povečati nad dovoljeno in dogo-
vorjeno mejo, kai velja za skoraj vse
proračunske potiošnike, še več:^
spoštovati je skienjene dogovore o
proiačunski potrošnji ter se čimbolj -
kategorično držati proiačunske di-
scipline.

Ostale dejavnosti
ZV Moste:

1. ZV je predlagal, naj komisija
za vainost prometa predloži pro-
gram, na osnovi katerega naj se do-
ločijo sredstva za delo te komisije.

ODGOVOR. Svet za preventivo
in vzgojo v prometu je podal pro-
giam in zahtevek za finančna sred-
stva v višini 14.000 dinaijev.

Negospodarske
investicije
ZV Moste in Dobrunje:

1. Postavka ,,investicije" je pre-
visoka, zlasti obveznosti do Vulona.
Ali je Yulon rentabilen, ali še dela z
izgubo?

ODGOVOR: Kemična to^urna
Moste jc v letu 1963 pričela graditi
nov obrat za ptoizvodnjo polymid-
nih vlaken kot surovino za tekstilno
industrijo. Ko.je obtat v letu 1966
pričel s proizvodnjo, je povzročil to-
vami veliko poslovno izgubo. Taje
znašala 37,303.405 din oziroma po
delnem kritju iz lastnih virov
24 888.403 din.

Odbor za prisilno upravo, ki je te-
daj upravljal obrat Vulon, je ugo-
tovil, da ne obstojajo zaradi nekrite
poslovne izgube razlogi za prisilno
likvidacijo podjetja, ker je tekoče
poslovanje postalo rentabilno. Zato
je ta odbor predlagal prisilno upravo
z upniki, ki jo je opravilo 18. okto-
bra 1968 okrožno gospodaisko so-
dišče v Ljubljani, in sicer tako, da se
terjatve posameznega upnika znižajo
za 25 "k ter istočasno odloži njihovo
odplačilo za dobo dveh let. Med pri-
zadetimi upniki se je nahajala tudi
Kreditna banka in hianilnica Ljub-
Ijana s terjatvami iz naslova dan^a
investicijskega kredita, za katerega
jc dala poroštveno izjavo skupščina
občine Ljubljana Mostc-Polje. Zato
je KBH Ljubljana za del izgubljenih
terjatev bremenila skupščino
občine, ki je izdala predhodno nave-
deno garancijo, v višini
11,982.017,50 din. Glede na to ob-
veznost se je občinska skupščina
znašla v tinančnih težavah predvsem
zaradi ukinitve občinskega družbe-
no-investicijskega sklada, ki je ob-
stojal v času poroštva in na katerem
je poroštvo občine tudi temeljilo.
Občinska skupščina se je vse do de-
cembra 1971 z argumenti upirala
prevzeti te obveznosti, toda končno
je morala zaradi zakona o eviden-
tiianju obvcznosti upoiabnikov
družbenih sredstev in o načinu nji-
hove poravnave (Ur. list SFRJ št.
50/71) prtstopiti k najetju investi-
ujskega kredita pri LB v višini
11,982.017,50 din s pbčilno dobo
12 lot tcr 7 '/' obrestno mcro. Lctna
anuiteta znaša 1,597.466 din in se
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DOPOLNILNIPREDLOG ZA RAZDELITEV DOHODKOV PRORAČUNA
OBČINE LJUBLJANA MOSTE-POLJE ZA LETO 1972

Dopolnilni Razlika med
Štev. Realizacija I. piedlog predlogza 1. in dopol.
nam. N A M E N vletul971 zaleto 1972 leto 1972 predlog + ali
03 Kultuino prosvetna dejavnost

Publikacija Občan 7.580 8.000 11.700 + 3.700
Sofinanciranje srečanja kulturno prosvetnih
delavcev Beograda in Ljubljane - - 15.000 + 15.000
S k u p a j ( 7.500 8.000 26.700 + 18.700

04 Socialno skrbstvo
Sofinanciianje mladinskega sprejemališča v
Ljubljani - - 60.000 + 60.000

05 Zdravstveno varstvo
Sofinanciranje zdravstvene preventive v
občini - - 45.000 + 45.000

07 Delo državnih organov
Sredstva za financiianje dejavnosti sveta '
za vzgojo in varnost v prometu - - 10.000 + 10.000

13 Dejavnost družbenopolitičnih organizacij
in društev
Mladinska organizacija-občinska konferenca 70.000 110.000 113.000 +20.000
Sofinanctranje akcije ,fo poteh partizanske
Ljubljane" - - 15.000 +15.000
S k u p a j 70.000 110.000 128.000 + 35.000

14 Negospodarske investicije
Obveznost do sofinanciranja gradnje doma
družbenih oiganizacij v Novih Jaršah - - 80.000 + 80.000
Obveznost do financiranja ureditve cen-
tralne kurjave v domu Partizan v Mostah - - 25.000 + 25.000
S k u p a j - - 105.000 +105.000

19 Nerazporejena sredstva
Tekočaproračunskarezerva 360.727 658.500 384.800 -273.700
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mora vsako leto zagotoviti iz sred-
stev pioiačuna. Iz tega slcdi, da je
bilo negativno poslovanje podjetja iz
obdobja 1966-1967 sanirano s pri-
silno poravnavo 18. oktobra 1968.
Saniranje je bilo izvršeno v bieme
vseh upnikov, vključno z občino
Ljubljana Moste-Polje in KBH Ljub-
ljana. Od leta 1968 dalje pa Vulon
kot samostojen obrat v okviru pod-
jetja Jugotekstil posluje pozitivno.
Tako je v letu 1971 doseglo 54,2
milijona celotnega dohodka, v tem
18,7 milijona dohodka ter 2,9 mili-
jona ostanka dohodka namenjenega
za sklade. Vcndar pa je pretežni del
ostanka dohodka angažiran za od-
plačilo anuitet, ki izhajajo iz prisilne
poravnave (75 % obvcznosti).

Sklad za financiranje
razvoja družbenega

standarda
ZV Zalog:

1. Sredstva za objekte na Kode-
ljevem naj se porabijo v prid drsa-
lišča v Zalogu.

ODGOVOR: Dejavnost sklada za
financiranje razvoja družbenega
standarda občine Ljubljana Moste-
Polje se izvaja po vsakoletnih pro-
gramih in finančnih načrtih, ki jih
sprejme upravni odbor sklada.

Postavljena vprašanja oziroma
zahtevki udeležencev zbora delovnih
ljudi so posredovani upravnemu od-
boru sklada, ki bo nanje podal kon-
kietcn odgovor.

Sedanji način zbiranja sredstev, ki
se združujejo v skladu za finan-
ciranje razvoja družbenega stan-
darda v občini Ljubljana Moste-
Polje, temelji na prostovoljnem
združevanju sredstev delovnih ih
drugih organizacij ter ostalih prav-
nih in fizičnih oseb. Osnova za zdru-
ževanje sredstev je po upravnem od-
boru sklada določen odstotek do-
seženega dohodka delovnili orga-
nizacij, višina tega pa je odvisna od
doseženega poslovnega uspeha v po-
sameznem letu.

Iz dosedanjih izkušenj zbiianja
siedstev, v šestih letih je bilo v skia-
du za financiianje razvoja druž-
benega standarda zbrano prek
14,000.000 dinaijev, je razvidno, da
dosedanji način zbiranja sredstev
odgovarja In ga zato ni potrebno
spreminjati.


